
Zápisnica č. 17/2004 
z v ýjazdného zasadnutia KR STU dňa 10. mája 2004 v Účelovom zariadení STU v 

Gabčíkove 
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan 
Petráš, Karol Jelemenský, František Janíček, Ján Šajbidor, Peter Gál, 
Jozef Sablik, Ľudovít Molnár, Pavel Timár, Katarína Hrušková. 

 
Neprítomní:  Daniel Bobok 
 
Program: 
 
1. Prechod na štátnu pokladnicu (kvestorka Žideková) 
2. Rozpočet STU (kvestorka Žideková) 
3. Celoživotné vzdelávanie (pror. Kalužný) 
4. AUTOPSTUBA (rektor Báleš) 
5. Vnútorné predpisy STU (rektor Báleš) 
6. Vydávanie študentských preukazov na STU (pror. Molnár) 
7. Návrh zásad kreovania a činnosti odborových komisií (pror. Kalužný) 
8. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU (pror. Špaček) 
9. Verejná súťaž letenky, počítačová technika (pror. Špaček, pror. Molnár) 
10. Telefonovanie na STU (pror. Redhammer) 
11. Pravidlá správy STUNET (pror. Molnár) 
12. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1. Návrh zásad kreovania a činnosti odborových komisií (pror. Kalužný) 
2. Pravidlá prevádzky dátovej siete STUNET (pror. Molnár) 
3. Pravidlá správy dátovej siete STUNET (pror. Molnár) 
4. Prílohy k vykonávaciemu predpisu pre administráciu študentských preukazov na STU 

v Bratislave (pror. Molnár). 
 
 
K bodu 1 Prechod na štátnu pokladnicu (kvestorka Žideková) 
 
Kvestorka Žideková – informovala o stave príprav zavedenia štátnej pokladnice na STU. 
Stuácia v nákupe počítačov na tento účel sa zmenila nie našou vinou. Podľa údajov z fakúlt 
bude treba celkom 24 počítačov pre zavedenie štátnej pokladnice. Kvôli bezpečenosti budú 
musieť byť pravdepodobne napojené na ISDN linky. Termín je 1.6.2004. Kvestorka 
upozornila na problémy so zavedením ŠP a navrhla, aby výplaty za máj 2004 boli realizované 
z účtov STU dňa 31. mája 2004. Všetci dekani fakúlt podporili tento návrh. 
 
Uznesenie KR č. 1/17/2004 
Kolégium rektora STU schválilo návrh, aby výplaty zamestnancom STU za máj 2004 boli 
realizované z účtov STU dňa 31. mája 2004. 
 
 
 



K bodu 2 Rozpočet STU (kvestorka Žideková) 
 
Kvestorka Žideková informovala, že aj v prípade značných mimorozpočtových zdrojov, ktoré 
STU má je dotácia nízka a rozpočet STU na rok 2004 bude schodkový. Zatiaľ je situácia taká, 
že PČ bude tiež súčasťou ŠP. V tomto smere záleží na novelizácii zákona o VŠ. 
 
Dekan Petráš: v tomto roku sa bude zdaňovať aj podnikateľská činnosť, treba to brať do 
úvahy. Treba rozhodnúť, kde a ako sa budú započítavať nákladové zložky, aby nedošlo 
k duplicite. Žiadal sprehľadniť prerozdeľovací mechanizmus príjmov z prenájmu. 
 
Dekan Molnár: rozpočet FIIT nie je možné urobiť tak, aby nebol schodkový.  
 
Uznesenie KR č. 2/17/2004 
Kolégium rektora STU konštatovalo, že rozpočet STU na rok 2004 bude schodkový a bude 
predložený dňa 31. mája 2004 na schválenie do AS STU. 
 
 
K bodu 3: Celoživotné vzdelávanie (pror. Kalužný) 
 
Pror. Kalužný: v zmysle Bolonského procesu musíme ďalšiemu vzdelávaniu (ĎV) venovať 
väčšiu pozornosť na STU. Upozornil, že pre tieto aktivity treba tzv. malá akreditácia, lebo 
výsledkom kurzov sú diplomy alebo osvedčenia o absolvovaní kurzov. V roku 2003 bolo 
1454 účastníkov rôznych kurzov v rámci ĎV na STU. Máme veľké rezervy v marketingu pre 
aktivity tohto druhu. 
 
Rektor Báleš: informoval o relatívne veľkých finančných prostriedkoch, ktoré vynakladajú 
firmy na ďalšie vzdelávanie svojich zamestnancov. Univerzity z oho majú veľmi malý podiel. 
STU tu unikajú značné finančné prostriedky. Kurzy robia súkromné firmy, ktoré si často 
najímajú aj učiteľov VŠ a tak to uniká univerzite. Informoval aj o celkovej situácii s ICV na 
STU. 
 
Dekan Janíček: v tejto oblasti vládne klientelizmus najvyššieho rangu. Je treba oboznámiť 
vyššie orgány s tým, ako sa to realizuje. 
 
Dekan Jelemenský: na SjF STU sa osvedčilo organizovanie kurzov ĎV osobnou iniciatívou 
a kontaktami s priemyselnými firmami, potenciálnymi objednávateľmi kurzov. 
 
Dekan Petráš: privítal by materiál rozsahu 1 strany A4 o tejto problematike, kde by bolo 
všetko zadefinované a uvedené na aké typy ĎV sa vyžaduje akreditácia 
 
Rektor Báleš: takýto materiál na STU máme o celoživotnom vzdelávaní. Bude rozoslaný na 
všetky fakulty STU. 
 
Prodekan Šajbidor: na FCHPT máme akreditovaných celkom 23 kurzov ĎV. Akreditáciu je 
možné získať behom ¼ roka. Problémom je marketing. 
 
Dekan Molnár: na tomto trhu nie sme nováčikmi. Zaujímavé sú rôzne finančné inštitúcie. 
Musíme ponúkať niečo, čo iní neponúkajú. 
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Dekan Gál: STU má mať dokument s filozofiou a definíciou pojmov ĎV a celoživotného 
vzdelávania. Marketingové aktivity musia byť jasne cielené na určitú skupinu ľudí resp. 
podnikov, potenciálnych objednávateľov ĎV. Katalóg túto funkciu zjavne nebude plniť. 
 
Pror. Kalužný: absolventi kurzov ĎV dostávajú doklad, kde má byť číslo akreditácie a má byť 
riadne evidovaný na STU podobne ako diplomy našich absolventov. Akreditáciu na jednotlivé 
kurzy je treba žiadať cez STU. 
 
Pror. Špaček: na STU by sme mali mať prioritu vo verejnej a štátnej správe. 
 
Rektor Báleš: týmto sa problematika neuzaviera. Vedenie STU chce robiť reorganizáciu ICV. 
 
Dekan Molnár: Vedenie STU má urobiť marketing aspoň s veľkými firmami. 
 
Dekan Jelemenský: jednania odporúča robiť priamo, osobne. Na úrovni vedenia STU aspoň 
s veľkými firmami, s ktorými máme podpísané zmluvy o spolupráci. 
 
Dekan Gál: Akú stratégiu má STU v oblasti univerzity 3. veku – chceme to mať, alebo nie. 
Pre FA je to zaťažujúce. Ak je to záujem STU, musíme to niekde aj vyjadriť. 
 
Pror. Kalužný: chceme to mať, je o to veľký záujem. 
 
Rektor Báleš: chceme to mať na STU. Má to aj propagačný charakter. 
 
Predseda AS Žalman: je snaha legislatívne upraviť ĎV a CV. 
 
Dekan Petráš: CV si objedná hlavne ten, kto to potrebuje zo zákona. Treba toto zistiť, kde je 
to potrebné zo zákona a tam sa o to zaujímať. Do novely zákona o VŠ by sa malo dostať aj 
ĎV a CV. 
 
Dekan Jelemenský: každá väčšia firma má vypracovaný systém odborného vzdelávania 
a o ten sa musíme zaujímať a prichádzať s cielenou ponukou. 
 
Uznesenie KR č. 3/17/2004 
1. Každá fakulta STU dostane inštruktážny materiál o ĎV. 
2. ICV v spolupráci s fakultami STU vypracuje systém marketingu CV na STU. Zmapujú 

potreby potenciálnych odberateľov, verejná a štátna správa. 
 
 
K bodu 4 AUTOPSTUBA (rektor Báleš) 
 
Rektor Báleš informoval KR, že bolo založené Priemyselné fórum v Bratislave hlavne na to, 
že SR má veľké investície do automobilového priemyslu. Odhad – do roku 2007 bude treba 
6000 nových VŠ absolventov. Pripravuje sa materiál, ktorý túto situáciu bude riešiť pre MH 
SR, ktorý bude obsahovať: 
- Vypracovanú metodiku vzdelávania 
- Organizačné zabezpečenie prípravy odborníkov 
- Žiadosť o materiálovo-technologické zabezpečenie celého projektu od MH SR. 
AUTOmobilový Projekt STU BA – odtiaľ skratka. Dekan SjF STU Jelemenský bude 
koordinátorom tohto projektu za STU. 

 3



Úloha KR č. 1/17/2004 
Kolégium rektora STU ukladá vypracovať osnovu projektu AUTOPSTUBA a poslať ho na 
ďalšie fakulty STU. 
Z: Dekan Jelemenský 
T: 20.05.2004. 
 
 
K bodu 5 Vnútorné predpisy STU (rektor Báleš) 
 
Rektor Báleš: očakávalo sa prijatie zákona o spoplatnení štúdia a študentských pôžičkách. 
Tento bol stiahnutý a preto je potrebné aktualizovať vnútorné predpisy na STU. Vedenie STU 
poverilo prípravou aktualizácie vnútorných predpisov JUDr. Fabianovú. 
 
Pror. Bučko: od 1. mája je v platnosti nový zákon o nakladaní s majetkom. Nemali by sme 
podpisovať nájomné zmluvy dlhšie, ako 1 rok. Štatutár potrebuje súhlas AS STU na podpis 
nájomnej zmluvy. 
 
Rektor Báleš: treba pozorne preštudovať zákon a dať návrhy, ktoré budú zakotvené 
v aktualizovanom štatúte STU. 
 
Kvestorka Žideková: prerozdelenie výnosov z majetku (prenájmy) bolo schvaľované na 
zasadnutí AS STU v júni 2003. 
 
Pror. Molnár: Na STU existujú vnútorné predpisy univerzity, ale aj fakúlt. Na R-STU tieto 
vnútorné predpisy fakúlt chýbajú. 
 
Úloha KR č. 2/17/2004 
Kolégium rektora STU ukladá poslať písomné návrhy na aktualizáciu vnútorných predpisov 
STU. 
Z: Dekani fakúlt STU, prorektori STU 
T: 20.05.2004. 
 
 
K bodu 6 Vydávanie študentských preukazov na STU (pror. Molnár) 
 
Pror. Molnár predložil písomný materiál k tomuto bodu a podrobne ho komentoval. Je 
vypracovaný harmonogram . Vydávanie študentských kariet nebude ohrozené. Študenti 
dostanú kartu do 14 dní po zápise. Ak chcú nadštandardnú kartu, musia rokovať študenti 
s bankou. Pri veľkom počte študentov naraz sa termín predĺži. 
 
Dekan Janíček: Ako bola vybraná firma na realizáciu a čo je to špecializované pracovisko 
v predloženom písomnom materiále. 
 
Pror. Molnár: v súčasnosti je to CVT STU. Firma je jediným partnerom bánk na Slovensku 
na výrobu týchto kariet. Monopolný dodávateľ. 
 
Úloha KR č. 3/17/2004 
Kolégium rektora STU ukladá požiadať vybranú firmu na realizáciu študentských kariet, aby 
dodala doklad o to, že je jediným dodávateľom týchto služieb v SR. 
Z: Pror. Molnár 
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T: 31.05.2004. 
 
Dekan Gál: predložený písomný materiál z právneho hľadiska neobstojí ako štatút. Treba ho 
dať do súladu s vnútornými predpismi na STU. Čo je to pojem „fakultné informačné 
pracovisko“. Týka sa to len študentov 1. ročníka a čo sa stane s už vydanými kartami. Návrh 
na technické vybavenie pracovísk ŠO fakúlt upresní CVT a kto bude znášať náklady. 
 
Pror. Molnár: fakulty vo vlastnej kompetencii zozbierajú údaje, naplnia nimi databázy 
a uhradia technické vybavenie. Sú na to prostriedky z MŠ SR. Pracoviská na ŠO fakúlt treba 
vybaviť tak, aby to bez problémov zvládli. Financovanie sa rozdelí na jednotlivé fakulty 
podľa počtu študentov. 
 
Dekan Molnár: Čomu všetkému bude slúžiť študentská karta, veď zamestnanci majú karty len 
na stravovací systém. 
 
Dekan Janíček: fakulty zabezpečia, čo treba, čo sa však stane, keď nebude správne fungovať 
špecializované pracovisko. Treba dať jasné direktívy, ako to má vyzerať a pracovníci ŠO to 
splnia. Ak nie, tak ako sa to bude postihovať. 
 
Dekan Petráš: Zo SvF STU poslali vecné pripomienky k tomuto problému. 
 
Úloha KR č. 4/17/2004 
Kolégium rektora STU ukladá poslať pripomienky pror. Molnárovi k predloženému 
písomnému materiálu ohľadom vydávania študentských kariet. Na základe toho bude vydané 
usmernenie rektora k tejto problematike. 
Z: Dekani fakúlt STU, prorektori STU 
T: 14.05.2004. 
 
 
K bodu 7 Návrh zásad kreovania a činnosti odborových komisií (pror. Kalužný) 
 
Písomný materiál ku kreovaniu odborových komisií predložil pror. Kalužný, podrobne ho 
komentoval a odpovedal na otázky dekanov fakúlt. 
 
Rektor Báleš: STU bude odovzdávať doktorandovi diplom a preto musí byť zodpovedná 
a mať aj vpyv na náplň tohto typu štúdia. 
 
Dekan Janíček: mali by sme dbať na kvalitu a preto musíme mať na doktoradské štúdium 
vplyv. 
 
Dekan Molnár: každý, kto má akreditáciu si môže zo zákona zriadiť odborovú komisiu. 
 
Pror. Redhammer: podľa zákona sa výrazne mení náplň odborovej komisie (OK). Podľa 
zákona musíme mať zriadenú našu OK a môže existovať v rámci SR komunikcia medzi 
takýmito komisiami. 
 
Dekan Petráš: za stavebné odbory je za vytvorenie spoločnej odborovej komisie (SOK) 
 
Dekan Jelemenský: odporúča tiež ísť cestou SOK. 
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Uznesenie KR č. 4/17/2004 
Kolégium rektora STU odporúča rozpracovať zásady kreovania odborových komisií na 
úrovni univerzity a nie fakúlt. Súhlasí s kreovaním spoločných odborových komisií na báze 
dobrovoľnosti. Jednotlivé fakulty navrhnú a schvália vo svojich vedeckých radách členov 
odborových komisií. Odborovú komisiu bude príkazom zriaďovať rektor STU na návrh 
dekana fakulty. 
 
Úloha KR č. 5/17/2004 
Kolégium rektora STU ukladá pripraviť vnútorné predpisy pre zriadenie a zloženie odborovej 
komisie na STU ako aj smernice pre činnosť takejto komisie. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 14.6.2004 
 
 
K bodu 8 Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU (pror. Špaček) 
 
Pror. Špaček informoval KR STU, že aktualizácia na rok 2004 je pripravená. Poznamenal, že 
niektoré fakulty nedodali svoje rozvojové zámery a preto v správe nie sú uvedené. Dlhodobý 
zámer bol robený zhora a aktualizácia sa robí zdolana príslušný rok. 
 
Dekan Petráš: poukázal na dlhý všeobecný úvod prorektorov. Navrhol urobiť celkový záver 
v aktualizácii za celú STU. 
 
Stanovisko KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s predloženým materiálom „Aktualizácia dlhodobého zámeru 
rozvoja STU na rok 2004“ a po doplnení spoločných záverov pre aktualizáciu rozvoja STU na 
rok 2004 ho navrhuje predložiť na rokovanie Správnej rady STU ako aj AS STU. 
 
 
K bodu 9 Verejná súťaž letenky, počítačová technika (pror. Špaček, pror. Molnár) 
 
Letenky (pror. Špaček) - výberová komisia vybrala firmu SATUR na zabezpečovanie leteniek. 
V zmluve s touto firmou bude, že SATUR pri každej objednávke urobí prieskum trhu a dodá 
najlacnejšiu ponuku.  
 
Dekan Petráš: Bude SATUR akceptovať učiteľské karty. 
Predseda AS Žalman: Kedy bude podpísaná zmluva. V súčasnosti ešte platí stará zmluva so 
SATUR-om. 
Pror. Špaček: musí existovať ponuka od firmy SATUR na danú letenku. Ak sa podarí získať 
lepšia ponuka od inej firmy, v zmysle zákona o verejnom obstarávaní má prednosť. 
 
Počítače (pror. Molnár) – informoval o genéze výberových konaní na počítače 
a komponenty, verejná súťaž ešte nebola ukončená. Je tu námietka od dodávateľa náhradných 
monitorov, nie monitorov do nových počítačových zostáv.  
 
Dekan Petráš: zákon o verejnom obstarávaní je nový od začiatku roku 2004. STU nedostala 
nové zásady pre výberové konanie na nákup počítačov a komponentov. 
Rektor Báleš: Pani Šimonová z R-STU tieto zásady rozoslala na všetky fakulty STU 
Dekan Janíček: navrhol dohodnúť sa s významnejšou firmou napr. AGEM a iné. Boli s nimi 
v minulosti dobré skúsenosti. 
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K bodu 10 Telefonovanie na STU (pror. Redhammer) 
 
Pror. Redhammer informoval KR o výmene telefónnych ústrední na fakultách a pracoviskách 
STU. Technické riešenie (návrh) + cenové kalkulácie budú k dispozícii do konca mája 2004. 
Fakulty si budú môcť doplatiť vybavenie na takú úroveň, akú chcú mať. Zníženie nákladov na 
stálych poplatkoch + na hovornom by malo významne prispieť k financovaniu tohto projektu. 
Pri rozložení na 4 roky by sa to malo zaplatiť z úspor. 
 
 
K bodu 11 Pravidlá správy STUNET (pror. Molnár) 
 
Pror. Molnár predložil písomné materiály k tomuto bodu rokovania KR. V nich je obsiahnutý 
štandard, ktorý sa v najbližšom čase bude na STU plniť. 
 
Dekan Gál: požadoval vysvetliť používanie dátovej siete STUNET v rámci vedeckej 
a pedagogickej spolupráce s inými organizáciami. 
 
Rektor Báleš: ide o to, aby sieť nebola zneužívaná na komerčné účely. 
 
Úloha KR č. 6/17/2004 
Kolégium rektora STU ukladá poslať stanovisko k predloženým písomným materiálom 
týkajúcim sa pravidiel prevádzky a správy dátovej siete STUNET. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 14.05.2004 
 
 
K bodu  Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: po súhlase SRK pošle dekanom fakúlt dôverný materiál o obsadení 
funkčných miest profesorov a docentov na univerzitách v SR. 
 
Úloha KR č. 7/17/2004 
Kolégium rektora STU ukladá poslať stanovisko k dôvernému materiálu o obsadení 
funkčných miest profesorov a docentov na univerzitách v SR. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 18.05.2004 
 
2) Rektor Báleš: od pondelka 17.5.2004 budú na STU majstrovstvá zamestnancov STU 
v rôznych športoch. 
 
3) Rektor Báleš informoval KR, že vo štvrtok 6. mája bola podpísaná Kolektívna zmluva 
s UOO na STU. 
 
4) Rektor Báleš informoval KR o termínoch konania veľtrhov vzdelávania v rôznych 
krajinách Európy a sveta. 
 
5) Rektor Báleš informoval KR o rozdelení ubytovacích kapacít na STU pre školský rok 
2004/2005. 
Dekan Molnár: protestuje proti rozdeleniu ubytovacích kapacít na ŠD. FIIT požadovala 
a zdôvodňovala potrebu 480 miest. 
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Dekan Gál: mechanizmus, s ktorým sa pracuje by bolo potrebné inovovať, je nepružný. 
Kataírna Hrušková: často sa stane, že pri ponúknutí voľných miest na ŠD sa tieto odmietnu 
z dôvodu, že je to ďaleko a pod. 
Predseda AS Žalman: v tejto veci treba tiež presadzovať univerzitný princíp. 
 
Stanovisko KR: 
V septembri 2004 sa vrátime k systému ubytovania na STU a pror. Bučko pripraví materiál 
pre rozdelenie ubytovacích kapacít na ďalší školský rok. 
 
6) Pror. Molnár: Kolektívna zmluva s UOO má platnosť od 1. mája 2004. Je v nej zakotvené, 
že v odôvodnených prípadoch na žiadosť zamestnanca STU dekanom resp. kvestorke STU 
dostane zamestnanec pridelené gastrolístky. Cena takéhoto lístka na STU je 60-66 Sk. 
 
7) Pror. Špaček: požiadal prítomných dekanov, aby sa dohodnuté termíny na poradách 
prodekanov dodržiavali časovo aj obsahovo. 
 
8) Pror. Redhammer: knižnice na STU. Prístup do databáz je koordinovaný centrálne. 
Prebiehajú rokovania s vydavateľstvom Elsevier. 
 
9) Pror. Redhammer: v najbližšom čase budú zverejnené prvé výzvy na projekty Európskeho 
sociálneho fondu – boli dodané písomné informačné materiály k tomuto. Budú potrební 
vhodní ľudia na manažovanie týchto projektov. 
 
10) Pror. Redhammer: V Liége (Belgicko) sa zúčastnil na stretnutí, ktoré usporiadala EU na 
tému výskum na univerzitách. Konštatovalo sa, že univerzity sú podfinancované. Je potreba 
zvýšiť podporu výskumu na univerzitách, inovácií a transferu poznatkov do praxe a význam 
univerzít pre regionálny rozvoj. Zriaďuje sa fond EU na financovanie základného výskumu. 
 
11) Pror. Redhammer: informoval, že projekt uTI je v štádiu stavebného konania. 
 
12) Pror. Redhammer: informoval, že v rámci 6. RP sa podarilo pre oblasť IST získať 
zástupcu z STU. Bude ním Ing. Búciová z R-STU. 
 
13) Pror. Kalužný: v pondelok 17.5.2004 budú promócie PhD. Z troch fakúlt prišli návrhy na 
udelenie ceny rektora za PhD. 
 
14)Dekan Petráš: predložil návrh na udelenie plakety bývalému dekanovi SvF STU Prof. 
Halahyjovi, DrSc. Pri príležitosti jeho životného jubilea. 
 
Stanovisko KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s udelením plakety STU Prof. Halahyjovi, DrSc. Bývalému 
dekanovi SvF STU pri príležitosti jeho životného jubilea 75. narodenín. 
 
15) Dekan Petráš: dňa 6. mája 2004 bol Deň Európy na SvF STU. Poďakoval za excelentný 
príhovor pror. Špačekovi. Odporúča celú akciu spropagovať aj v časopise SPEKTRUM. 
 
16) Dekan Janíček informoval o dianí na FEI STU: 
- Informácie o akreditácii 
- Aktivity FEI ohľadom medzinárodných projektov v súvislosti so štátnou pokladnicou. 

SAV vymohla na ŠP, že neboli zrušené účty projektov. 
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- FEI robí medzinárodné kolo ŠVOČ. 
 
17) Dekan Jelemenský informoval o dianí na SjF STU: 
- Prebehli pracovné stretnutia v súvisloti so vstupom SR do EÚ 
- Spolu s FCHPT otvorili nový študijný program „Plasty v automobilovom priemysle“ 
- Organizovali ŠVOČ, cca 140 zúčastnených 
- Pripravuje sa inštitút 3D merania automobilových dielcov 
- Vo VLD sa robia zákazky pre celú STU. Vzhľadom na situáciu s financiami na SjF STU 

budú nútení faktúrovať pri týchto zákazkách aj mzdy, nielen materiálové náklady, ako 
tomu bolo doteraz. 

 
18) Dekan Gál: na fakulte zaznamenali snahu poisťovacích a finančných inštitúcií preniknúť 
k študentom. 
Dekan Janíček: všetky podobné firmy s ponukami posielajú preč. Len pečiatkou autorizované 
plagáty môžu byť vyvesené na FEI STU. Ostatné majú upratovačky príkaz strhnúť. 
 
19) Prodekan Šajbidor: Knižnica na FCHPT získala štatút Centrálnej chemickej knižnice SR. 
 
20) Rektor Báleš: zasadala mimoriadna rektorská konferencia so žiadosťou o prehodnotenie 
finančných dotácií. MF SR bude hľadať zdroje na prefinancovanie toho, čo sa žiadalo. Bude 
stretnutie s SRK ohľadom východísk rozpočtu na obdobie rokov 2005-2007. MF SR vyčlení 
300 mil. Sk na evaluáciu univerzít v SR a ich rozčlenenie. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR. PhD       12.05.2004 
 
 
Zápisnicu overili: 

Prof. Ing. Róbert ŠPAČEK, PhD., prorektor STU 

Doc. Ing. Karol JELEMENSKÝ, PhD., dekan SjF STU 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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	Zápisnica č. 17/2004 
	z v ýjazdného zasadnutia KR STU dňa 10. mája 2004 v Účelovom zariadení STU v Gabčíkove 
	K bodu 1 Prechod na štátnu pokladnicu (kvestorka Žideková) 
	K bodu 2 Rozpočet STU (kvestorka Žideková) 
	Dekan Petráš: privítal by materiál rozsahu 1 strany A4 o tejto problematike, kde by bolo všetko zadefinované a uvedené na aké typy ĎV sa vyžaduje akreditácia 
	Stanovisko KR 
	K bodu  Rôzne 
	Stanovisko KR 


	Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 





